
Ukesjefvalg 08.02.2024 kl. 18:00

Valg av ukesjef for UKA 25

1. Møtet er satt

2. Godkjenning av dagsorden

3. Styret informerer

Astri: Me har ikkje gjort noko spess sidan lørdag, men kommande lørdag kjem utenriksministeren!

4. Åpen Talerstol

– intet –

5. Innledning ved Kari Johanne Sørensen Bøckman

6. Presentasjon av kandidatene

7. Utspørring av kandidatene

Karis ja/nei spørsmål

1. Visste du under uka 23 at du skulle stille til ukesjef?
2. Vil du ha arr i trondheim spektrum?
3. Ville du tatt ei avgjerd sjølv om heile ukst var uenig med deg?
4. Hadde du søkt siste opptak i uka?
5. Meiner du ukeverv tar for mykje tid?
6. Meiner du at uka er for profesjonelt?
7. Meiner du du er bedre enn uka 23?

Kari: kvifor er uka viktig?
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Live: som ukesjef sitt ein ikkje aleine. Kva eigenskaper treng dåek i dåkas ukestyre for å
gjennomføre to år med mykje jobb?

Edgar: under uka har vi eksterne arenaer, bør ein skalere opp eller ned desse arenaene?

Aleksander Skre: kvart år vert uka større i form av fleire interne. Det har ofte vore eit mantra at
ukesjef vil ha færre frivillige. Vil dåke ha fleire eller færre frivillige?

Jakob: kva kan dåke gjere for at forholdet mellom uka og dei kunstneriske gjengane kan bli optimalt,
for det har ikkje alltid vore perf.

Sondre: er lurte på om dåke kunne fortalt om ein god ledar dåke har hatt, og kva dåke legg i vere ein
god leder?

Egil: I mine øyne er det ei stor grønnvaska sky over samf. Equinor, korleis stiller dåke dåke til det?

Olav: Skål! Eg vil gjerne bli litt kjent med dåke. Kan dåke fortelle om kven dåke er på fest, og gjerne
ein morsom historie om ein fest under uka 23.

Maja: eg lurar på kva dåke tenker er dåkas største svakhet i dette vervet? Og korleis skal dåke jobbe
med denne svakheten?

Åsmund: Scenario: du er kari om to år, og du skal fortelle om noko du er stolt av at dåke har klart?
Eit prosjekt eller bare å ha klart det

PAUSE

Aurora: som ukesjef har dåke personalansvar, dvs veldig mange ein til ein samtale med folk som
ikkje har sin beste dag, Korleis er du som samtalepartnar når du møter nokon som har det kjipt?

Markus: kan dåke fortelle eit spørsmål som dåke har veldig lyst å bli stilt, og så svare på det
spørsmålet?

Aurora Kolstad: Når eg var frivillig sa eg hei til Max, og han sa hei tilbake. Kva kan dåke gjere for å
vere ein ukesjef som frivillige tørr å sei hei til på bussen og på huset?

Alette: Som ukesjef skal ein ta mange valg, kva tenker dåke om det å stå i upopulære valg?

Thyra: er lurer på om dåke har konkrete tiltak for 6. opptak, korleis skal dei føle seg ivaretatt,
inkludert og bli godt kjent med sin egen gjeng og andre.



Jonathan: eg har to spørsmål. Under uka 23 jobba me teknikarar i snitt 33 timar i veka, utanom
forarbeid, dette er ei 90% stilling. Kva vil dåke gjere for å forhindre overarbeida teknikarar? Viktig at
maten er næringsrik og spisbar, ingen hate mot forpleinings ansvarlige, men kva vil du gjere med
budsjettet eller andre tiltak for å bedre dette?

Inge: For meg er samfundet sine kunstneriske gjengar viktige i uka. Desse gjengane tener ikkje
mykje pengar, men tar likevel stor plass. Ukesjef sitt ansvar er å skape eit overskudd. Om du skulle
kutte eit kunstnerisk arrangement, kva ville det vore? Og kva kunstnerisk arrangement ville du
absolutt ikkje gjort?

Linn Marie: Me dnybygg kjem nyekonsertscenar, kva mulighetar ser dåke i dette, har dåke slike
prosjekter dåke ønsker å realisere?

Eline: Eg lurar på kva dåkar favorittminne frå uka23 var?

Even: No er me blitt litt kjent, men eg vil bli bedre kjent. Eg vil vite kva dåkar mest kontroversielle
meining i samfunnet og i UKA?

8. Avslutningsappeller

9. Avstemning

10. Kunstnerisk innslag ved Forfatterkollegiet

11. Resultat av avstemning

NAVN ANTALL STEMMER PROSENTANDEL

Oskar 42 13.4%

Niko 86 27.5%

Magnus 59 18.8%

Selma 122 39.9%

Blankt 4 1.3%



TOTALT 313

12. Ekstra valgrunde - utspørring

Sofaprat med Kari og Niko og Selma:

Kari: kva er din drømmekonsert i dødens dal eller spektrum?

Kari: kva er din drømmekonsert på knaus?

Kari: Kva trur du blir det beste med å bli ukesjef?

Spørsmål fra salen:

Marie (fra stønt): om du skulle planlagt det kuleste støntet, stønt skulle stønta, kva stønt skulle det
vore?

Kevin: eg føler det som flir synn med uka er at etter uka ender mange i limbo. Mange søker samf,
men ikkje alle blir tatt opp. Kva skal ein gjere for å hindre dette?

Karoline: eg vil bli betre kjent med dåke. Dei som kjenner dåke best er vennene dåkas. Kva hadde
vennene dåke svart om dåke hadde spurt dei kvifor er du den smartaste dei kjenner, og kvifor den
dummaste?

Olise: eg skal stille eit spørsmål om sex. Om du skulle samanlikna sex med mat, kva er
samanliknaden, og grunngjen på ei saftig måte?

Marcus: revyen er viktig for uka. Det utgjer ca halvparten av ukeoverskuddet har eg høyrd. Eg trur
det er grunna den interne kulturen i dei kunstneriske gjengane. Korleis ville du argumentert for eller
mot å legge ned ein kunstnerisk gjeng?

Edgar: nevnte spektrum i stad, det var ein stor risiko å ta for uka, som ein kanskje endte opp med å
tjene på. Vil dåke ta risikoar eller ta det nøkternt? Har dåke slike risikoplanar dåke drømmer om?

Sofie: tidlegare påstod begge at dåke ikkje var særlig kreative, men om dåke skulle finne på eit nytt
kreativt konsept til uka?



Ivar: i innleiande runde svarte begge at dei trur dei kunne gjere det betre enn uka23. Kva synes
dåke uka23 gjorde feil, og kva hadde dåke gjort annleis?

Per Eigil: eg vil at dåke skal sei fleire ting som vil gjere dåke upopulære? Om åke skulle kutta ein
gjeng, kvafor gjeng?

Marius: eg vil spørre om dei frivillige i uka. Det er dyrt å ver eukefunk, ukeball og hyttetur er dyrt.
Kva vil dåke gjere for dette?

13. Ekstra valgrunde - avstemning

NAVN ANTALL STEMMER PROSENT

Niko 81 30.6%

Selma 178 67.2%

Blank 6 2.3%

TOTALT 265

Selma: Takk for tilliten!

14. Ekstra valgrunde - resultat av avstemning

– Faller bort –

15. Allsang «Nu Klinger»

16. Eventuelt

FS: Gratulerer Selma med valget

Åsmund: På vegne av gsk gratulerer!

Gaus(strindens): Kost meg. Gratulerer!



Henrik(TSS): Gratulerer!

Ada (admin styret): Me har sett deg gå fra å skrive “blesting” til å bli hr-sjef. Gratulerer!

Oda, Hanne og Katrine (TKS): gratulerer! Me liker kvinner!

Johanne: Gratulerer til selma, og uka og trondheim!

Aurora (SID): PPP! Lykke til!

Magnus (sikring): Gratulerer!

Sofie (fg): Gleder oss til å ta bilder av deg!

Aurora (isfit): Gratulerer!

Andreas (kulturstyret23): Gratuelere

Samfundet styret: Gratulerer. Me er best.

Niko: Gratulerer!

Birk, Even og Tobias (SM og ukesenderen): Gratulerer!

Anne (VK), Silje (FK), William (Regi): Gratulerer! Og lykke til<3xdxd

Mari Charlotte (klst): Gratulerer!

Mikkel og Rolf: Gratulerer!

Thea (GU): Gratulerer!

Harald (KSG): Lykke til!

Ingeborg (snaustrinda spelemannslag): Gratulerer!

Roar (sit): Takk til alle kandidatar, og gratuelrer til selma! Gleder meg til kurs.

Andreas og Jakob (symforch): Me gleder oss, lykke til med sablering!

Solvor (nestledere i uka23): Gratulerer!



Karen (ARK) og håkon (trykkkomiteen): Gratulerer! Her har du merch

Vetle (løk): Gratulerer!

Oskar: Gratulerer!

IMT: Gratulerer!

Inga og Brede (luka): Føl lukefølelsen, føl resepsjonene

Brede (velferdstinget): gratulerer!

Blåtur på zoom: Gratulerer!

Trym (DG): Gratulerer!

Pirum: Begynner å synge. (Tar selma med seg)

17. Kritikk av møtet

Jonas: Litt overraska over at lederen i under dusken skreiv i dusken at mange er skruffa over
resultatet på lørdag. Det var eit fleirtal mot forslaget.

Åsmund: eg har fått ei del spørsmål ang spritposten, om at det manglar bingo, oppfordrar til at folk
avisredaktor@studentmediene.no om dei vil endre på det. Vil og kritisere at at kandidatane er for
pene, og ingen øydelegger håret med headset.

Partap: alt for mykje telling, veldig dielig tellekorps

Niko: syns tre kvarter var litt lenge å vente på resultatet. Og digitalt valgsystem jobbast med, kom på
generalforsamling

Magnus: vil rette opp det jonas sa, det var ikkje ein leder spalete, det var eit leserinnlegg i
universitetsavisa

Åsmund: ukesjef står feil på semesterplakaten. Oppfordrar folk til å komme på generalformasling,
og sjå på strategi.
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Jonas: vil svare på det Magnus sa. Det står i dusken.

Ein i raud skjorte: saknar meir kunstnerisk.

18. Møtet er hevet

Møtet avslutta kl. 23.27

Møteleder: Astri Elgethun

Referent: Liva Rindom Tofte




